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Hållbarhetsberedningens 
sammanträde den 9 januari 2024 
 
Närvarande ledamöter  
Laura Roselli (V), ordförande   
Olof Peterson (M), vice ordförande  
Niklas Aurgrunn (V)  
Moa Sahlin (S) från § 4  
Christer Eriksson (C)   
Truls Ljungström (M) från § 4 

 

  
Förhinder  
Maria Jacobson (MP)  
  
Tjänstepersoner  
Gunilla Ekstrand Stadsdelsdirektör 
Sara Wrethed Avdelningschef stadsutveckling 
Cecilia Rivard Utredare avdelningen för 

stadsutveckling 
Thomas Kultti Strateg avdelningen för 

stadsutveckling 
Carina Johansson Nämndsekreterare 
Pia Sundqvist Nämndsekreterare 
  

 
Sekreterare 
 
 
Justerat via mejl/          Justerat via mejl/ 
Ordförande Vice ordförande 
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§ 1 Fastställande av dagordning och val av justerare 
Dagordningen godkändes. Protokollet justeras av ordföranden 
och vice ordföranden.  
 
 
§ 2 Övriga punkter 
Inga punkter hade anmälts. 
 
 
§ 3 Information från förvaltningen om Magelungen och 
Drevviken 
Sara Wrethed, avdelningschef för stadsutveckling, presenterade 
information från förvaltningen om områdena, om lokala 
åtgärdsprogram (LÅP), om vad som är stadsdelsnämndens 
ansvar, om stadsdelsnämndens uppdrag till förvaltningen, och om 
genomförda insatser.  
 
Presentationen bifogas protokollet – se bilaga. 
 
 
§ 4 Information från förvaltningen om arbete med att 
skapa mer stadsodling  
Cecilia Rivard, utredare på avdelningen för stadsutveckling, 
presenterade information från förvaltningen om koloniföreningar 
och platser med stadsodling, om intresset för odlingslotter, om 
möjliga platser att anlägga nya odlingsområden och kostnader för 
det. 
 
Presentationen bifogas protokollet – se bilaga. 
 
Utifrån en skrivelse från Socialdemokraterna, Vänsterpartiet, 
Moderaterna, Liberalerna och Sverigedemokraterna 
har förvaltningen till stadsdelsnämnden tidigare redovisat dels en 
inventering av mark utifrån möjligheten att utöka antalet 
kolonilotter, dels möjligheten att etablera fler kolonilotter. 
Förvaltningens tjänsteutlåtanden finns här: 
Möte 2020-12-17 | MeetingPlus [sv] (stockholm.se) Punkt 3 
Möte 2022-11-17 | MeetingPlus [sv] (stockholm.se) Punkt 4 

https://edokmeetings.stockholm.se/committees/farsta-stadsdelsnamnd/mote-2020-12-17#agendaTabContent
https://edokmeetings.stockholm.se/committees/farsta-stadsdelsnamnd/mote-2022-11-17#agendaTabContent
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§ 5 Information från förvaltningen om arbete med att 
främja hållbart företagande  
Thomas Kultti, strateg på avdelningen för stadsutveckling, 
presenterade information från förvaltningen om samarbeten med 
företagarföreningar och företagsgrupp inom stadsdelsområdet 
och om vilka frågor som dessa anser viktiga. 
 
Presentationen bifogas protokollet – se bilaga. 
 
 
§ 6 Dialog kring vad vi i beredningen och 
stadsdelsnämnden kan göra inom områdena 
Beredningen diskuterade och ställde frågor utifrån 
presentationerna i §§ 3–5. 
 
 
§ 7 Tidpunkt för nästa sammanträde 
Beredningen beslöt att nästa sammanträde äger rum tisdag den 12 
mars kl 17.30. 
 
 
§ 8  Sammanträdet avslutas 
Ordföranden avslutade sammanträdet. 
 
 
I anslutning till sammanträdet träffade beredningen 
representanter från föreningen Stockholms Koloniträdgårdar för 
dialog om möjlighet att skapa fler koloniområden och stadsodling 
i Farsta. 
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